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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 41
Днес, 19.09.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова

Присъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова

Отсъствал

• Гюнай Далоолу
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още

Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново 
инж. Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Жоро Ковачев - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Нейко Генчев - заместник-кмет "Хуманитарни дейности"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Димчо Йовков
управители и гл. счетоводители на търговските дружества

Дневен ред
1 - 2368 /16.08.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2022 г.
Становище на комисията: Докладва Д. Йовков.
Кр. Каракоцев - много добри резултати за шестмесечието на "Царевград Търнов"ЕООД, на 
какво се дължи това увеличение спрямо бизнес плана.
Б. Йорданов - описали са откъде идват приходите. В трудния период дружеството преживя с 
помощите от държавата. Голям процент е от мярката 60/40. Голям е процентът от туристи. В 
момента няма ковид криза, хората пътуват. Друг фактор за положителните резултати са 
повишените билети от входните такси.
В. Дончева - състоянието на инфраструктурата в общ. Велико Търново пречи ли или помага. 
Б. Йорданов - това е друг въпрос, хората искат да им е приятно, като гостуват.
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R Иванов - има едно старо съдебно вземане на "Инвестстрой-92" ЕООД. Ако ги отпишат, 
какви биха били данъчните последици.
М. Арабджиев - ДДС.
R Иванов - може ли да се водят за баланс.
М. Арабаджиев - може.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велиш Търново 
Становище на комисията: Докладва инж. Татяна Рачева - наредбата в тази част не е 
актуализирана от 2016 г., тази промяна е продиктувана от увеличението цените на горивата и 
консумативите, предприятието не може да си покрива разходите, които прави за услугите. 
Става въпрос за услугите, които извършват на гражданите. Това е за дървесината, която 
гражданите добиват от собствените си имоти.
Ст. Витанов - въпрос относно предложената промяна на чл. 50, т. 5 - цената е увеличена 10 
пъти.
инж. Т. Рачева - предприятието не може да си покрие разходите. Тези дейности до края на 
2016 г. са били задължение на кметовете и км. наместници по места. Едно е да отиде кмета на 
населеното място и да издаде превозен билет, друго е да се изпрати служител от тук до 
населеното място по няколко пъти на ден за издаване на билети.
Ст. Витанов -1 5  лв. на имот за разглеждане на документите за разрешителното за сеч - защо 
не 10 лв. или 20 лв. Какво общо има с горивата това.
Д. Данчева - когато са направили себестойността на услугите по методиката, на тази услуга 
себестойността излезе 14,47 лв.
инж. Т. Рачева - разглеждането на документите включва проверка на имота дали попада в 
горски фонд или не, пишат се писма, ходи се на място.
Д. Данчева - описали са на всеки един от служителите по колко часа им отнема да работят по 
този документ. След като са остойностили осигуровките и другите социални разходи, са 
стигнали до тази фактическа себестойност, която са закръглили на 15,00 лв.
Ст. Витанов - масово по селата не се доставят дърва. Примерно в с. Самоводене хората от 
списъците в кметството не знаят кога ще им се доставят дърва и на каква цена. Нека да се 
поиска информация от администрацията чрез г-жа Данчева, и да я дадат на комисията по 
ЗГОС.
Д. Данчева - тази година Общината не продава дърва.
инж. Т. Рачева - тази година задоволяване на населението с дърва от временни складове беше 
делегирано на ДГС "Болярка”. През м.юни е общинското предприятие е пуснало писма до 
всички кметове и км. наместници да представят списъци с нуждаещите се от населението. 
Всички списъци са обобщени и са представени на директора на "Болярка”. Това не е 
процедура на Общината. В момента се подготвя процедура, която ще задоволи населението с 
дърва от общински горски територии през сезон 2022/2023. Има осигурени дърва, хората са 
запознати, когато са се вписали в тези списъци, че те трябва да си осигурят превоз сами, за да 
се транспортират дървата.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 2412 / 15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Р. Иванов - нормативната комисия ще се събира допълнително, за 
да я разгледа.
Д. Йонкова - в закона за ветеринарномедицинската дейност е посочено общинските съвети да
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имат такава наредба, но нямат кой знае какви указания. Имаше офанзива от страна на 
прокуратурата и съответно от районните прокуратури общинските съвети да предприемат 
действия по изработване на такава наредба. По селата си има специална наредба, която се 
ползва - наредба за ветеринарномедицинските изисквания към животновъдните обекти, тя е 
за цялата страна. Администрацията са се опитали да конкретизират нещата на ниво гр. 
Велико Търново.
К. Широкова - на Картала се отглеждат в един гараж кокошки и т.н., сигнализирани са 
органите, но така си стоят нещата.
Д. Йонкова - има и други компетентни органи като БАБХ и РЗИ.
Г. Евтимова - има ли достатъчно капацитет да се осъществява контрол. Кое звено ще 
изпълнява контрола.
Д. Йонкова - ще бъдат определени лица, със заповед на кмета, от дирекция "СУТ" и 
дирекция "ПОУС". За селата кметовете и км. наместници ще изпълняват контрола.
Г. Евтимова - може ли да се ограничи чисто териториално отглеждането на селскостопански 
животни за града.
Д. Йонкова - дирекция "СУТ" са преценили, че е възможно и нормално да се отглеждат 
такива животни и са конкретизирали 2 местности. Друг е компетентният орган, който 
преценява и който разрешава. Администрацията приема, че в тези 2 зони може да се 
отглежда.
Г. Евтимова - има ли становище от компетентния орган по отношение текста на наредбата, за 
да не се влезе в хипотезата като с изменението на наредбата за паркиране.
Д. Йонкова - няма друг компетентен орган, който трябва да даде специално становище. В 
наредбата за ветеринарномедицинската дейност не пише нищо. Опитали са се да я направят 
в съответствие със закона.
Кр. Каракоцев - има две зони за отглеждане, определени с приложения сега към този проект 
на наредба. БАБХ е разрешила отглеждане на кокошки на Картала. Щом общинският съвет 
разрешава отглеждането в определени зони, значи може и да забрани.
Д. Йонкова - ако общинският съвет прецени, че не са подходящи посочените зони, може да 
предложи друга, може да остане и една.
Ст. Витанов - основен проблем е свободното движение на селскостопанските животни.
Кметът на Общината е длъжен да осигурява обществения ред. Като е длъжен, да си направи 
консултациите.
Г. Евтимова - със сигурност на комисията по НПУОР ще повдигнат въпроса за становище от 
компетентни органи.
Ж. Желев - размерът на санкцията е много малък. Резонно е в урбанизираната зона на града 
да не се отглеждат селскостопански животни.
Р. Иванов - предлага да се отложи до получаване на съгласувателни становища от 
компетентните органи.

Комисията предлага отлагане до становища от компетентните органи:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2413 /16.09.2022: Кандидатстване на Община Велико Търново в партньорски проект по 
Програма INTERREG EURO MED 2021-2027 с проектно предложение "RESUS: развитие на мрежа 
за внедряване на иновативни методи, трансфер на обучения към фирми, училища и медицински 
центрове за развитие нереализиране на пилотен проект за тест на дестилация за устойчив туризъм 
(сертифициране на дестилация на марката "Biosphere: зелен туризъм, археологически и културен 
туризъм")
Становище на комисията: Ст. Витанов - подписали са се отново много хора, съгласували, 
изготвил. Първо се дава съгласие, после се упълномощава кмета за едно, второ, трето. И 
накрая в т. 6 пише възлагане на кмета да извърши всички дейности по изпълнение на 
решението. Общинският съвет възлага на кмета да изпълни решение.
Р. Иванов - кметът е изпълнител на бюджета на Общината, какво очаква г-н Витанов.
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H. Генчев - такива са изискванията на програмата.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

5 - 2416 /16.09.2022: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.08.2022
г. на Община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва Д. Данчева.
Ст. Витанов - пътят Водолей-Дичин колко струва.
Д. Данчева - общо сумата е 1 908 000 лв., която се събира от средствата, дошли от 
М инистерството, както и от осигурените средства за собствено участие. Има промяна на 
източника на финансиране - от собствени в дошли от трансфери.
Ст. Витанов -1  908 000 лв. за основен ремонт на пътя.
Д. Данчева - с решение на общински съвет са осигурени 876 000 лв.;
Ст. Витанов - сега са описани 1 908 000 лв. и отделно са гласувани 876 000 лв, излизат повече. 
Колко в крайна сметка струва този път.
Д. Данчева - от дирекция "СУТ" ще дадат точен отговор. Докладва по промените, свързани е 
инвестиционната програма. Осигурени са средства за ремонт на източника на отопление на 
басейн "Радио".
К. Ш ирокова - басейнът нали е под наем, да разбира ли, че наемът ще бъде прекратен и 
Общината ще започне да се грижи за басейна.
Д. Данчева - няма да бъде прекратен договорът за наем, но ще се наложи Общината да 
направи инвестиция, за да може да продължи да работи басейна.
К. Ш ирокова - не е ли редно тогава Общината да си го стопанисва, при положение, че като 
направи всички ремонти, защо трябва друг да го стопанисва. В следващия момент 
наемателят може да каже, че друго му е скъпо и пак да прекрати. Защо Общината ще 
направи ремонт - за да може наемателят да работи и да плаща по 600 лв. наем.
Кр. Каракоцев - ще се върне на темата за пътя Водолей-Дичин и сумата от 1 908 000 лв. 
Общинският съвет е гласувал собствено участие 800 000 лв. След това се получава от 
Министерството още средства. Спестените пари какво се правят.
Д. Данчева - икономията от собствените средства е пренасочена към други обекти.
Кр. Каракоцев - разликата от 500 000 лв. къде остава.
Д. Данчева - в началото са осигурили 800 000 лв като собствено участие по проект, който 
струва 1 908 000 лв. в цялост.
Кр. Каракоцев - за басейна "Радио" - ще направят ремонт за 90 000 лв., колко време ще трае - 
най-вероятно 6 месеца, докато трае зимния период. Общината ще даде едни пари, ще се 
обогати обектът, и същевременно няма да се вземе наем.
К. Ш ирокова - целта е да мине зимният период, през който да трае ремонтът, и за летния 
период да се събира парите от наема
В. Дончева - децата от 2 седмици плуват в община Павликени, извозват се е автобуси, в 
Павликени Общината си стопанисва сама общинския басейн. Входът е 3 лв. Децата от 
областния център, 3 спортни клуба и състезатели са пътували до там и обратно в 
продължение на 2 седмици. От днес плуват в басейна на "Ем. Станев", който не отговаря на 
никакви стандарти, защото е малък. В същото време басейн "Радио" не приема спортисти от
4 септември. От м. август е съобщил, че затваря за ремонт, само че ремонт не е правен. В 
същото време затваря за ремонт, защото не може да си плаща отоплението. Доколкото 
разбира Общината ще му извърши ремонта за енергоспестяване, за да може той да продължи 
да работи, с наем 640 лв. за 10 години, от които по договор е можел да се възползва за първите
5 години да плаща само 25 % от тази сума. По договор е така - ако направи инвестицията в 
определен срок и извърши определени СМР, той може да плаща само 25 % от сумата. 
Договорът изтича през 2025 г.
Д. Данчева - целта на Общината да се запази басейна, за да може децата и гражданите на 
Велико Търново да го ползват. В момента се търсят и други решения. Разглеждат се
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възможности за оптимизиране на разходите.
Кр. Каракоцев - това е ясно. Но наемателят е обявил още преди месец и половина, че ще 
прави ремонт. Затова иска да попита колко време ще трае този ремонт. Кога ще започне, щом 
парите са осигурени.
Д. Данчева - в момента не може да влезе в детайли, ще се постарае на комисията по УТТП да 
има представители на дирекция "СУТ", които могат да дадат повече разяснения.
Р. Иванов - ако басейнът започне да се стопанисва от Общината, таксите за ползвателите 
навярно ще се повишат.
Д. Данчева -трябва да се направи анализ, към момента Общината няма никакви разходи за 
този басейн.
В. Дончева - днес е входирала питането си по темата. Счита, че Общината с един обикновен 
договор за наем си е решила проблема. Наемателят няма никакво задължение да пуска вътре 
спортните клубове да плуват.
К. Широкова - каква е гаранцията, че след ремонта наемателят няма да вдигне таксите. 
Общината ще даде едни пари...
В. Дончева - поне да беше концесия. Да беше задължен. Това не е р-т "Щастливеца" - може да 
ходиш, но може и да не ходиш.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 2; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

6 - 2433 /16.09.2022: Освобождаване на учениците на Спортно училище "Георги Живков", гр. 
Велико Търново, от заплащане на месечна такса за ползване на общежитие за учебната 2022/2023 
година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 ,

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 37
Днес, 21.09.2022, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
инж. Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"

Дневен ред
1 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Ст. Витанов - на комисията по БФ е помолил г-жа Данчева чрез 
нея администрацията да дадат информация за състоянието на снабдяемостта с дърва по 
селата. Хората са се записали, има списъци, няма дърва.
инж. Т. Рачева - вероятно е останала неразбрана на комисията по БФ. Тази година 
процедурата за снабдяване е дърва по списъци се извършва от ДГС "Болярка", не от Община 
Велико Търново. Списъците, които кметовете са изпратили до общинското предприятие, са 
предадени на директора на държавното горско стопанство.
Ст. Витанов - иска отговор от кмета, или заместнтик-кмета, те комуникират с горското, със 
селското, с всички. Поел е ангажимент да предаде информацията ще има ли дърва или няма 
да има.
Д. Данчева - разбира безпокойството на г-н Витанов, че хората по места не знаят какво да 
правят. Ще се погрижат да осъществят контакт със държавното горско стопанство 
"Болярка", и да намерят отговорите на въпросите на г-н Витанов. Това, което е известно, е че 
всеки записал се в списъците, трябва сам да си организира транспортирането на дървата, 
нарязването и нацепването.

Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

1 от 2

2 - 2412 /15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Пл. Петров - да отпадне м. "Пишмана".
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Комисията предлага да отпадне м. "Пишмана": 
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

Комисията приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

3 - 2393 / 26.08.2022: Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на "Асоциация по 
ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2420 /16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: М. Филипова /Звено "АО на ВТОбС'7 - предложение с Вх. № 
2420/16.09.2022 г. и предложение с Вх. № 2359/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по ЗГОС е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Й. Стефанова - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също с предложение, Вх. № 2359/12.08.2022 
г.:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2422 / 16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: М. Филипова /Звено "АО на ВГОбСп/ - предложение с Вх. № 
2422/16.09.2022 г. и предложение с Вх. № 2344/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по ЗГОС е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Й. Стефанова - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също с предложение, Вх. № 2344/12.08.2022 
г.:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2424 /16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Къпиново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2426 /16.09.2022: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 
Становище на комисията: Комисията приема предложението: 
ЗА - 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

от ЗО Ж  с. Велчево

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 20.09.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК по ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Жоро Ковачев - гл. експерт дирекция "СДЗ"
Димчо Йовков
управители и гл. счетоводители на медицинските търговски дружества

1 - 2368 / 16.08.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Докладват г-жа Данчева и инж. Рачева.
д-р М. Калейнски - кой замества директора за издаване на разрешително
инж. Рачева - служител от предприятието по заповед за заместване. Единствено не може да
бъде замествана при позволителни за сеч в общинските гори, там трябва служителят да е
висшист лесовъд, но си организира отсъствията така че да не пречат на работата.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2412 /15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на

ПРОТОКОЛ

Дневен ред
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селскостопански животни на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва Д. Йонкова.
д-р М. Калейнски - да отпадне м."Пишмана", да остане само м. "Дервеня"; и да се изиска 
становище от сдружението на кметовете и кметските наместници относно проекта на 
наредбата.
Кр. Каракоцев - относно двете зони - ако някой поиска разрешение от БАБХ за отглеждане в 
друга зона, различна от тези две, и бъде разрешено, от Общината какво ще правят, ще ги 
санкционират, защото нямат право да отглеждат животните извън определените две зони. 
Има още какво да се желае по тази наредба. От нормативната комисия най-вероятно ще 
изискат становище от БАБХ и други компетентни институции. Трябва да се изчака е 
наредбата, докато не пристигнат становищата.
Д. Чолаков - прокуратурата е дала предложение за изработване на тази наредба, има ли срок, 
проблем ли ще е ако я забавим, докато се изчистят неяснотите.
Д. Йонкова - прокуратурата е дала предложението преди много време, няма притеснителен 
срок.
Кр. Каракоцев - наредбата в частта за населените места е добре, но в частта за градската част 
- не. По-добре да се изчакат становищата на институциите.

Комисията предлага да отпадне м. "Пишмана"-приложение 1-2:
ЗА -8 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

Комисията не приема основното предложение:
ЗА -1 ; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -7

4 - 2414 /16.09.2022: Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико Търново за 
предоставяне на обществени услуги от общ икономически интерес - Центрове за грижа за лица с 
умствена изостаналост и Център за грижи за възрастни хора в невъзможност за самообслужване по 
Процедура - Нова дългосрочна грижа за възрастните и хората е увреждания - Етап 2 - предоставяне 
на новите услуги, финансирана от ОП РЧР 2014-2020 
Становище на комисията: Докладва Ж. Ковачев.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2415 /16.09.2022: Даване на съгласие за безвъзмездно придобиване на право на ползване от 
Община Велико Търново на апартамент-собственост на Сдружение "SOS Детски селища 
България", за разкриване и предоставяне на специализирана социална услуга "Наблюдавано 
жилище" за младежи от 18 до 25 години, с капацитет до 4 места 
Становище на комисията: Докладва Ж. Ковачев.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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ИЗВЪНРЕДНА ТОЧКА ПК ПО ЗСД

ОТНОСНО: Определяне на възнагражденията на управителите на общинските търговски 
дружества със 100 % общинско участие.

Росен Иванов -  помолил е да се изпрати на членовете на ПК по ИВ и ПК по ЗСД 
наредбите на останалите общини за търговски дружества, за да се види какъв режим е 
приложен при формиране на възнагражденията на управители. Изпратено е също това, 
което той самият е направил като проект. В момента текат конкурсни процедури. Не е 
определен режимът за формиране на възнаграждения на управители за общинските 
търговски дружества. През м. октомври 2022 г. вероятно конкурсните комисии ще 
излязат с предложение до ВТОбС за избрани управители на някои дружества. И ще 
трябва да има регламент за определяне на възнаграждението на тези управители.

Нека членовете на комисията да дадат становища и предложения как трябва да бъдат 
формирани възнагражденията на управителите на медицинските дружества. Проектът, 
който е изготвил той, отразява неговото виждане.

д-р Д. Андреева -  подкрепя проекта, който е предложил г-н Р. Иванов.
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 48
Днес, 19.09.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Куздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• Гюнай Далоолу 

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община В. Търново 
инж. Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Жоро Ковачев - ш. експерт дирекция "СДЗ"
Мариела Цонева - директор дирекция "ПП"
Нейко Генчев - заместник-кмет "Хуманитарни дейности"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Димчо Йовков
управители и гл. счетоводители на търговските дружества

Дневен ред
1 - 2368 /16.08.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2022 г.
Становище на комисията: Докладва Д. Йовков.
Кр. Каракоцев - много добри резултати за шестмесечието на "Царевград Търнов"ЕООД, на 
какво се дължи това увеличение спрямо бизнес плана.
Б. Йорданов - описали са откъде идват приходите. В трудния период дружеството преживя е 
помощите от държавата. Голям процент е от мярката 60/40. Голям е процентът от туристи. В  
момента няма ковид криза, хората пътуват. Друг фактор за положителните резултати са 
повишените билети от входните такси.
В. Дончева - състоянието на инфраструктурата в общ. Велико Търново пречи ли или помага. 
Б. Йорданов - това е друг въпрос, хората искат да им е приятно, като гостуват.
Р. Иванов - има едно старо съдебно вземане на "Инвестстрой-92" ЕООД. Ако ги отпишат, 
какви биха били данъчните последици.
М. Арабджиев - ДДС.
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P. Иванов - може ли да се водят за баланс. 
М. Арабаджиев - може.

Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2393 / 26.08.2022: Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на "Асоциация по 
ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

3 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва инж. Татяна Рачева - наредбата в тази част не е 
актуализирана от 2016 г., тази промяна е продиктувана от увеличението цените на горивата и 
консумативите, предприятието не може да си покрива разходите, които прави за услугите. 
Става въпрос за услугите, които извършват на гражданите. Това е за дървесината, която 
гражданите добиват от собствените си имоти.
Ст. Витанов - въпрос относно предложената промяна на чл. 50, т. 5 - цената е увеличена 10 
пъти.
инж. Т. Рачева - предприятието не може да си покрие разходите. Тези дейности до края на 
2016 г. са били задължение на кметовете и км. наместници по места. Едно е да отиде кмета на 
населеното място и да издаде превозен билет, друго е да се изпрати служител от тук до 
населеното място по няколко пъти на ден за издаване на билети.
Ст. Витанов -1 5  лв. на имот за разглеждане на документите за разрешителното за сеч - защо 
не 10 лв. или 20 лв. Какво общо има с горивата това.
Д. Данчева - когато са направили себестойността на услугите по методиката, на тази услуга 
себестойността излезе 14,47 лв.
инж. Т. Рачева - разглеждането на документите включва проверка на имота дали попада в 
горски фонд или не, пишат се писма, ходи се на място.
Д. Данчева - описали са на всеки един от служителите по колко часа им отнема да работят по 
този документ. След като са остойностили осигуровките и другите социални разходи, са 
стигнали до тази фактическа себестойност, която са закръглили на 15,00 лв.
Ст. Витанов - масово по селата не се доставят дърва. Примерно в с. Самоводене хората от 
списъците в кметството не знаят кога ще им се доставят дърва и на каква цена. Нека да се 
поиска информация от администрацията чрез г-жа Данчева, и да я дадат на комисията по 
ЗГОС.
Д. Данчева - тази година Общината не продава дърва.
инж. Т. Рачева - тази година задоволяване на населението с дърва от временни складове беше 
делегирано на ДГС "Болярка". През м.юни е общинското предприятие е пуснало писма до 
всички кметове и км. наместници да представят списъци с нуждаещите се от населението. 
Всички списъци са обобщени и са представени на директора на "Болярка". Това не е 
процедура на Общината. В момента се подготвя процедура, която ще задоволи населението с 
дърва от общински горски територии през сезон 2022/2023. Има осигурени дърва, хората са 
запознати, когато са се вписали в тези списъци, че те трябва да си осигурят превоз сами, за да 
се транспортират дървата.

Комисията приема предложението:
ЗА -10 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 от 5

4 - 2412 / 15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново
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Становище на комисията: Р. Иванов - нормативната комисия ще се събира допълнително, за 
да я разгледа.
Д. Йонкова - в закона за ветеринарномедицинската дейност е посочено общинските съвети да 
имат такава наредба, но нямат кой знае какви указания. Имаше офанзива от страна на 
прокуратурата и съответно от районните прокуратури общинските съвети да предприемат 
действия по изработване на такава наредба. По селата си има специална наредба, която се 
ползва - наредба за ветеринарномедицинските изисквания към животновъдните обекти, тя е 
за цялата страна. Администрацията са се опитали да конкретизират нещата на ниво гр. 
Велико Търново.
К. Широкова - на Картала се отглеждат в един гараж кокошки и т.н., сигнализирани са 
органите, но така си стоят нещата.
Д. Йонкова - има и други компетентни органи като БАБХ и РЗИ.
Г. Евтимова - има ли достатъчно капацитет да се осъществява контрол. Кое звено ще 
изпълнява контрола.
Д. Йонкова - ще бъдат определени лица, със заповед на кмета, от дирекция "СУТ" и 
дирекция "ПОУС". За селата кметовете и км. наместници ще изпълняват контрола.
Г. Евтимова - може ли да се ограничи чисто териториално отглеждането на селскостопански 
животни за града.
Д. Йонкова - дирекция "СУТ" са преценили, че е възможно и нормално да се отглеждат 
такива животни и са конкретизирали 2 местности. Друг е компетентният орган, който 
преценява и който разрешава. Администрацията приема, че в тези 2 зони може да се 
отглежда.
Г. Евтимова - има ли становище от компетентния орган по отношение текста на наредбата, за 
да не се влезе в хипотезата като е изменението на наредбата за паркиране.
Д. Йонкова - няма друг компетентен орган, който трябва да даде специално становище. В  
наредбата за ветеринарномедицинската дейност не пише нищо. Опитали са се да я направят 
в съответствие със закона.
Кр. Каракоцев - има две зони за отглеждане, определени с приложения сега към този проект 
на наредба. БАБХ е разрешила отглеждане на кокошки на Картала. Щом общинският съвет 
разрешава отглеждането в определени зони, значи може и да забрани.
Д. Йонкова - ако общинският съвет прецени, че не са подходящи посочените зони, може да 
предложи друга, може да остане и една.
Ст. Витанов - основен проблем е свободното движение на селскостопанските животни.
Кметът на Общината е длъжен да осигурява обществения ред. Като е длъжен, да си направи 
консултациите.
Г. Евтимова - със сигурност на комисията по Н1ГУОР ще повдигнат въпроса за становище от 
компетентни органи.
Ж. Желев - размерът на санкцията е много малък. Резонно е в урбанизираната зона на града 
да не се отглеждат селскостопански животни.
Р. Иванов - предлага да се отложи до получаване на съгласувателни становища от 
компетентните органи.

Комисията предлага отлагане до становища от компетентните органи:
ЗА -10 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2413 /16.09.2022: Кандидатстване на Община Велико Търново в партньорски проект по 
Програма INTERREG EURO MED 2021-2027 с проектно предложение "RESUS: развитие на мрежа 
за внедряване на иновативни методи, трансфер на обучения към фирми, училища и медицински 
центрове за развитие нереализиране на пилотен проект за тест на дестилация за устойчив туризъм 
(сертифициране на дестилация на марката "Biosphere: зелен туризъм, археологически и културен 
туризъм")
Становище на комисията: Ст. Витанов - подписали са се отново много хора, съгласували, 
изготвил. Първо се дава съгласие, после се упълномощава кмета за едно, второ, трето. И 
накрая в т. 6 пише възлагане на кмета да извърши всички дейности по изпълнение на
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решението. Общинският съвет възлага на кмета да изпълни решение.
Р. Иванов - кметът е изпълнител на бюджета на Общината, какво очаква г-н Витанов. 
Н. Генчев - такива са изискванията на програмата.

Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2414 /16.09.2022: Издаване на Акт за възлагане от Кмета на Община Велико Търново за 
предоставяне на обществени услуги от общ икономически интерес - Центрове за грижа за лица с 
умствена изостаналост и Център за грижи за възрастни хора в невъзможност за самообслужване по 
Процедура - Нова дългосрочна грижа за възрастните и хората с увреждания - Етап 2 - предоставяне 
на новите услуги, финансирана от ОП РЧР 2014-2020 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

7 - 2415 /16.09.2022: Даване на съгласие за безвъзмездно придобиване на право на ползване от 
Община Велико Търново на апартамент-собственост на Сдружение "SOS Детски селища 
България", за разкриване и предоставяне на специализирана социална услуга "Наблюдавано 
жилище" за младежи от 18 до 25 години, с капацитет до 4 места 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

8 - 2416 /16.09.2022: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.08.2022
г. на Община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва Д. Данчева.
Ст. Витанов - пътят Водолей-Дичин колко струва.
Д. Данчева - общо сумата е 1 908 000 лв., която се събира от средствата, дошли от 
М инистерството, както и от осигурените средства за собствено участие. Има промяна на 
източника на финансиране - от собствени в дошли от трансфери.
Ст. Витанов - 1 908 000 лв. за основен ремонт на пътя.
Д. Данчева - с решение на общински съвет са осигурени 876 000 лв.;
Ст. Витанов - сега са описани 1 908 000 лв. и отделно са гласувани 876 000 лв, излизат повече. 
Колко в крайна сметка струва този път.
Д. Данчева - от дирекция "СУТ" ще дадат точен отговор. Докладва по промените, свързани е 
инвестиционната програма. Осигурени са средства за ремонт на източника на отопление на 
басейн "Радио".
К. Широкова - басейнът нали е под наем, да разбира ли, че наемът ще бъде прекратен и 
Общината ще започне да се грижи за басейна.
Д. Данчева - няма да бъде прекратен договорът за наем, но ще се наложи Общината да 
направи инвестиция, за да може да продължи да работи басейна.
К. Широкова - не е ли редно тогава Общината да си го стопанисва, при положение, че като 
направи всички ремонти, защо трябва друг да го стопанисва. В следващия момент 
наемателят може да каже, че друго му е скъпо и пак да прекрати. Защо Общината ще 
направи ремонт - за да може наемателят да работи и да плаща по 600 лв. наем.
Кр. Каракоцев - ще се върне на темата за пътя Водолей-Дичин и сумата от 1 908 000 лв. 
Общинският съвет е гласувал собствено участие 800 000 лв. След това се получава от 
Министерството още средства. Спестените пари какво се правят.
Д. Данчева - икономията от собствените средства е пренасочена към други обекти.
Кр. Каракоцев - разликата от 500 000 лв. къде остава.
Д. Данчева - в началото са осигурили 800 000 лв като собствено участие по проект, който 
струва 1 908 000 лв. в цялост.
Кр. Каракоцев - за басейна "Радио" - ще направят ремонт за 90 000 лв., колко време ще трае
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най-вероятно 6 месеца, докато трае зимния период. Общината ще даде едни пари, ще се 
обогати обектът, и същевременно няма да се вземе наем.
К. Ш ирокова - целта е да мине зимният период, през който да трае ремонтът, и за летния 
период да се събира парите от наема
В. Дончева - децата от 2 седмици плуват в община Павликени, извозват се с автобуси, в 
Павликени Общината си стопанисва сама общинския басейн. Входът е 3 лв. Децата от 
областния център, 3 спортни клуба и състезатели са пътували до там и обратно в 
продължение на 2 седмици. От днес плуват в басейна на "Ем. Станев", който не отговаря на 
никакви стандарти, защото е малък. В същото време басейн "Радио" не приема спортисти от
4 септември. От м. август е съобщил, че затваря за ремонт, само че ремонт не е правен. В 
същото време затваря за ремонт, защото не може да си плаща отоплението. Доколкото 
разбира Общината ще му извърши ремонта за енергоспестяване, за да може той да продължи 
да работи, с наем 640 лв. за 10 години, от които по договор е можел да се възползва за първите
5 години да плаща само 25 % от тази сума. По договор е така - ако направи инвестицията в 
определен срок и извърши определени СМР, той може да плаща само 25 % от сумата. 
Договорът изтича през 2025 г.
Д. Данчева - целта на Общината да се запази басейна, за да може децата и гражданите на 
Велико Търново да го ползват. В момента се търсят и други решения. Разглеждат се 
възможности за оптимизиране на разходите.
Кр. Каракоцев - това е ясно. Но наемателят е обявил още преди месец и половина, че ще 
прави ремонт. Затова иска да попита колко време ще трае този ремонт. Кога ще започне, щом 
парите са осигурени.
Д. Данчева - в момента не може да влезе в детайли, ще се постарае на комисията по УТТП да 
има представители на дирекция "СУТ", които могат да дадат повече разяснения.
Р. Иванов - ако басейнът започне да се стопанисва от Общината, таксите за ползвателите 
навярно ще се повишат.
Д. Данчева -трябва да се направи анализ, към момента Общината няма никакви разходи за 
този басейн.
В. Дончева - днес е входирала питането си по темата. Счита, че Общината с един обикновен 
договор за наем си е решила проблема. Наемателят няма никакво задължение да пуска вътре 
спортните клубове да плуват.
К. Ш ирокова - каква е гаранцията, че след ремонта наемателят няма да вдигне таксите. 
Общината ще даде едни пари...
В. Дончева - поне да беше концесия. Да беше задължен. Това не е р-т "Щастливеца" - може да 
ходиш, но може и да не ходиш.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

/1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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ИЗВЪНРЕДНА ТОЧКА ПК ПО ИВ

ОТНОСНО: Определяне на възнагражденията на управителите на общинските търговски 
дружества със 100 % общинско участие.

Росен Иванов -  помолил е да се изпрати на членовете на ПК по ИВ и ПК по ЗСД 
наредбите на останалите общини за търговски дружества, за да се види какъв режим е 
приложен при формиране на възнагражденията на управители. Изпратено е също това, 
което той самият е направил като проект. В момента текат конкурсни процедури. През 
м. октомври 2022 г. вероятно конкурсните комисии ще излязат с предложение до ВТОбС 
за избрани управители на някои дружества. И ще трябва да има регламент за определяне 
на възнаграждението на тези управители.

Нека членовете на комисията си дадат становища и предложения. Той е изпратил своето.
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/ 

ПРОТОКОЛ № 42
Днес, 19.09.2022, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• СунайМунков 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Даниела Владимирова - гл. юрисконсулт дирекция "ПОУС"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Татяна Рачева -директор ОП "Горско стопанство"

Дневен ред
1 - 2328 / 04.08.2022: Предложение от РП Велико Търново във връзка с Решение № 977/26.05.2022 
г. и приетото изменение и допълнение на наредбата за реда за спиране, паркиране и престой 
Становище на комисията: Г. Евтимова - писмото от прокуратурата е влязло в Общината на 
03.08.2022 г., в общински съвет влиза на 04.08.2022 г. На 08.08.2022 г. излиза с резолюция за 
становище от кмета на Общината. Това становище пристига на 30.08.2022 г. Срокът за 
отговор на предложението на Районна прокуратура е 30 дни. Как би се изпълнила 
разпоредбата да се отговори в този срок. Все пак Председателят е информирал прокуратурата 
за предприетите действия, че има постъпило становище от кмета на Община Велико 
Търново и ще се разглежда преписката от ПК по НПУОР. Моли общинската администрация 
да отговаря в адекватен срок, за да има време да се разгледа и да се отговори. На второ място 
- в становището се казва, че общински съвет е трябвало да представи предложението за 
промяна да наредбата за съгласуване с Агенция за социално подпомагане, Агенция за хората 
с увреждания и т.н., а всъщност това изцяло е задължение на вносителя. Вносител е 
администрацията, кметът. Преди да го входира в общински съвет, да го предложи за 
съгласуване с компетентните органи, които много изчерпателно са изброени в писмото от 
прокуратурата. Защо администрацията с това становище прехвърля задължението на 
общински съвет. Прилагат се и решения от съдилища точно по този казус. И какво е точно 
становището - да се отмени ли решението, да не се ли отменя, да се изиска ли становище от 
компетентните органи, да не се ли изисква, кой ще ги изиска, ако се отмени решението какво 
ще правят до момента, в който дойдат становищата.
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P. Иванов - това е наредба, отмяната на решението е по реда на изменение на наредба, 
подлежи на 30-дневен срок публикуване на сайта и т.н.
Г. Евтимова - от това становище разбира, че общински съвет не си е свършил работата да 
изиска съгласувателни становища. А то не е работа на общинският съвет.
Д. Йонкова - становището е Общинският съвет да прецени кое е правилно. Има предложение 
от прокуратурата до общинския съвет, изцяло е в компетентността на общинския съвет дали 
да се съобрази е това предложение.
Р. Иванов - процедурата не е спазена, това е ясно. Ако от процесуална гледна точка са в 
нарушение, дали са в нарушение от материално-правна точка. Счита, че не са. Може ли да се 
остави наредбата в действие, докато тече съгласувателната процедура.
Г. Евтимова - също смята, че материално-правно не са сгрешили. Не могат да знаят какви ще 
бъдат становищата на институциите. От страна на администрацията поискани ли са 
становища на компетентните институции към момента.
Д. Йонкова - не са, поискано беше становище от администрацията, те са дали такова.
Г. Евтимова - досега трябваше дори да са пристигнали тези становища. В  конкретното 
становище на Общината е прехвърлена всичко на общински съвет, 
арх. Др. Йосифов - очаква ли се хората е увреждания да са съгласни с това изменение на 
наредбата. Ако получат отказ, какви са основанията общинският съвет да мотивира този 
отказ като нецелесъобразни. Като са били заинтересовани, 1 месец е било публикувано на 
сайта, има срок за обжалване.
Кр. Каракоцев - в периода, докато се чакат становищата, наредбата ще действа или не.
Г. Евтимова - това е предмета на разговор. Предлага да се изисква от администрацията да 
поиска съгласувателните становища, за да се спази процедурата.
Г. Евтимова - оставя се решението в действие и се започва нова процедура. Стъпките са 
следните: администрацията има предложение за изменение на наредбата, изпраща го за 
становище до компетентните институции, след получаване на становищата го публикува на 
страницата на общината за 14 дневен срок по съкратената процедура, след което влиза в 
общински съвет за гласуване.
Р. Иванов - нека в ПЗР на наредбата да се сложи условие, че въпросният член влиза в сила 
след получаване на съгласувателните становища. Ако не се получат, няма да влезе в сила.
Г. Евтимова - но дотогава ще трябва да продължат да работят по стария ред, преди решение 
№ 977/26.05.2022 г. Да предложат на общински съвет да отмени това решение, и след това да 
очакват администрацията да си внесат наново това предложение и да стартират процедурата. 
Те са вносител.

Комисията предлага от нейно име да се стартира наново процедура по приемане на 
изменение и допълнение на наредбата, спазвайки предложението на РП е Вх. № 
3961/03.08.2022 г.
ЗА -5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва инж. Т. Рачева - тези цени на услуги не са 
актуализирани от 2016 г. Промяната се налага от драстичното увеличение на горивата. А 
всички услуги са свързани с транспорт.
Е. Чамуркова - какъв вид дървесина се добива. Каква е цената на 1 куб.м. 
инж. Т. Рачева - тук не става въпрос за дървесината, която се добива от общинските гори, а за 
дървесината на гражданите, която искат да добият от собствените си имоти. До 2016 г. тези 
дейности се извършваха от кметовете и км. наместници, след което са прехвърлени на 
общинското предприятие, поради което разходите са големи.

Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 2412 / 15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Комисията ще се събере извънредно на 26.09.2022 г. /понеделник/ 
от 14.00 ч. за разглеждане на това предложение

л
ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Образование, наука и култура /ПК по ОНК/

ПРОТОКОЛ № 37
Днес, 19.09.2022, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Атанас Парушев
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански

Отсъствал

• Якоб ван Бейлен 

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"

Дневен ред
1 - 2190 / 25.05.2022: Поставяне на паметна плоча на акад. Стефан Додунеков в Алеята "Личности 
на България с принос за Велико Търново"
Становище на комисията: В. Дончева - получено е становище от кмета на Общината, ХЕС са 
дали положително мнение.
д-р И. Александров - изказване в подкрепа на предложението.

Комисията приема предложението за поставяне на паметна плоча в Алея "Личности на 
България с принос за Велико Търново":
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2
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3 - 2412 / 15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Ж. Желев - в ПК по ПГОБК се взе решение да се изисква 
становище от сдружението на кметовете и км. наместници, както и да отпадне територията 
на м. "Пишмана", и поради всичко това да бъде отложена.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 0; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5

4 - 2427 /16.09.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново /ОУ "П.Р.Славейков"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2430 /16.09.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново /СУ "Вела Благоева"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2433 /16.09.2022: Освобождаване на учениците на Спортно училище "Георги Живков", гр. 
Велико Търново, от заплащане на месечна такса за ползване на общежитие за учебната 2022/2023 
година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 35
Днес, 21.09.2022, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• СунайМунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Жоро Ковачев - гл. експерт дирекция "СДЗ"

Дневен ред
1 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на обпцща Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
З А -5; П РОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

2 - 2412 /15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Е. Коев - да се отложи за следващо заседание

Комисията приема предложението да се отложи за следващо заседание:
ЗА -5 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2415 /16.09.2022: Даване на съгласие за безвъзмездно придобиване на право на ползване от 
Община Велико Търново на апартамент-собственост на Сдружение "SOS Детски селища 
България", за разкриване и предоставяне на специализирана социална услуга "Наблюдавано 
жилище" за младежи от 18 до 25 години, с капацитет до 4 места 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:

1 от 4 23.9.2022 г., 10:32



Firefox

ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2417 /16.09.2022: Предварителен договор по чл.15, ал.З и ал. 5 от ЗУТ и чл. 62 от НРПУРОИ, 
гр. Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2418 /16.09.2022: Продажба на недвижим имот по реда на чл.35, ал. 3 от ЗОС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2419 /16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пчелище 
Становище на комисията: М. Филипова /Звено "АО на ВТОбС"/ - предложение с Вх. № 
2419/16.09.2022 г. и предложение е Вх. № 2346/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по ОС е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Г. Марков - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също с предложение, Вх. № 2346/12.08.2022 
г.:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2420 /16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: М. Филипова /Звено "АО на ВТО бС '/ - предложение с Вх. № 
2420/16.09.2022 г. и предложение с Вх. № 2359/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по ОС е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Г. Марков - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също с предложение, Вх. № 2359/12.08.2022
г.:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2421 / 16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Русаля 
Становище на комисията: М. Филипова /Звено "АО на ВТОбС"/ - предложение с Вх. № 
2421/16.09.2022 г. и предложение с Вх. № 2343/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по ОС е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Г. Марков - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също с предложение, Вх. № 2343/12.08.2022 
г.:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2422 /16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец
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Становище на комисията: М. Филипова /Звено "АО на ВТОбС'7 - предложение е Вх. № 
2422/16.09.2022 г. и предложение е Вх. № 2344/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по ОС е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Г. Марков - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също е предложение, Вх. № 2344/12.08.2022 
г.:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2423 /16.09.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Ветринци 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2424 /16.09.2022: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Къпиново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2425 /16.09.2022: Искане за предоставяне за безвъзмездно ползване на имот частна общинска 
собственост, гр Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2426 /16.09.2022: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3033, с. Велчево 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 2427 /16.09.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново /ОУ "П.Р.Славейков"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2428 /16.09.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2429 / 16.09.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Дичин 
Становище на комисията: М. Джартова - допусната техническа грешка относно ЕИК и 
седалище и адрес на управление на заявителя - "Пресеа" ЕООД, ЕИК 206906730, със 
седалище и адрес на управление гр. Велико Търново, ул. "Колони Товар" № 1. ет. 2, ап. 7.

Комисията приема предложението заедно е техническата корекция в ЕИК и седалище и адрес 
на упралвние на "Пресеа" ЕООД - ЕИК 206906730, гр. Велико Търново, ул. "Колоня Товар" 
№ 1, ет. 2, ап. 7:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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17 - 2430 / 16.09.2022: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велико Търново /СУ "Вела Благоева"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 2431 /16.09.2022: Продажба на недвижим имот по реда на чл.35, ал. 3 от ЗОС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 2432 /16.09.2022: Продажба на недвижим имот по реда на чл.35, ал. 3 от ЗОС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 - 2436 / 16.09.2022: Продажба на 2 броя автомобили, собственост на Община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0 1

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:.
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 34
Днес, 19.09.2022, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по 
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чо лаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Присъствали още
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Красимира Денева - ш. експерт, дирекция "БФ" 
инж.Татяна Рачева - Директор ОП "Горско стопанство"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Даниела Владимирова - гл. юрисконсулт дирекция "ПОУС"

Дневен ред
1 - 2397 / 02.09.2022: Отговор във връзка с жалба, Вх. № 2264/14.07.2022 г.- гр. Дебелец 
Становище на комисията: Комисията приема за сведение:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2402 / 07.09.2022: Отговор от Омбудсман на Р България във връзка с решение на ПК по ПГОБК 
относно жалба-ул. П.Типографов и становища на Община Велико Търново и "ВиК Йовковци" ООД 
Становище на комисията: Комисията не приема отговора на Омбудсмана и изчаква 
отговорите от останалите институции.

3 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Докладва инж. Т. Рачева.
Д. Чолаков - разбира, че мотивите за увеличението на таксите е свързано от една страна е 
увеличаване обема на работа, от друга страна - е повишаване цената на разходите, 
д-р Д. Андреева - трудовите възнагражденията ще имат ли промяна.
Д. Данчева - те са увеличени от 1 април.
П. Тюфекчиев - кметовете на кметства..
д-р М. Калейнски - в какъв срок ще се издава разрешителното 
инж. Т. Рачева - 30-дневен срок
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д-р M. Калейнски - технологично възможно ли е по-кратък срок
инж. Т. Рачева - не бави заявленията, но понякога се налага повече време.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2412 /15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Докладва Д. Йонкова - РП е направила указание към Общината да 
бъде направена такава наредба. В закона за ветеринарномедицинската дейност няма 
указания за компонентите, разписано е, че общинският съвет трябва да има такава наредба 
по отношение на животновъдната дейност и местата за отглеждане на селскостопански 
животни. С помощта на дирекция "СУТ" се локализираха места, където може да бъдат 
отглеждани селскостопански животни. В приложения са посочени 2 местности. На много 
места все още няма такава наредба.
Д. Чолаков - тоест са обособени места за свинарници, краварници и т.н. места за отглеждане 
на такива животни. Извън тези места не могат да бъдат отглеждани такива животни. За 
промишлени цели или за лични цели ли важи.
Д. Владимирова - става въпрос и за лично отглеждане. За промишленото отглеждане
фактически концентрацията е по населените места. Кметовете и кметските наместници
проконтролират изпълнението на наредбата по населените места.
д-р М. Калейнски - трябва да се изпрати този проект на наредба на всички кметски
наместници и кметове на населените места за становищата им. Трябва да се чуят повече
мнения.
П. Тюфекчиев - те имат сдружение, становище от сдружението.
д-р Д. Андреева - отглеждането по населените места всъщност се проконтролира от
кметовете.
арх. Др. Йосифов - дирекция "СУТ" как е преценила точно тези 2 територии. По какъв 
критерий. За м. "Дервеня" може да приеме, но за "Пишмана" е притеснен. Вместо да се 
разгръщат територии, които се предвиждат за урбанизиране и за привлекателни части, ще се 
вкарват оборите на "Пишмана". Има необходимост от прецизиране. Нека да отпадне м. 
"Пишмана" - приложение 1-2 към чл. 2, ал. 2 за м. "Пишмана". Да се намери друга 
територия.
д-р М. Калейнски - съгласен е е арх. Др Йосифов. Да се изпрати за становище до сдружението 
на кметовете и кметските наместници

Комисията приема предложението за отпадане на м. "Пишмана" - приложение 1-2 към чл. 2, 
ал. 2:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията изисква становище по наредбата от сдружението на кметовете и кметските 
наместници:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

Комисията предлага да се отложи за следващо заседание:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

арх. Др. Йосифов - съгласувано ли е е РИОСВ определянето на тези 2 територии.
Д. Йонкова - не е описано, че трябва да се съгласува с РИОСВ, 
д-р Д. Андреева - трябва да се съгласува е БАБХ, а не с РИОСВ.

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
СТДМ/

ПРОТОКОЛ № 35
Днес, 20.09.2022, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Елена Чамуркова
• СунайМунков

Присъствали още
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
инж. Татяна Рачева - директор ОП "Горско стопанство"
Нейко Генчев - заместник-кмет "Хуманитарни дейности"

Дневен ред
1 - 2368 /16.08.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

3 - 2412 / 15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - предходните комисии предлагат да се отложи. 
Счита, че има нужда от прецезиране, а ПК по НПУОР все още не я е разгледала, ще се 
събират допълнително и най-вероятно по думите на г-жа Евтимова ще направят корекции 
по текста и ще изискат съгласувателни становища от компетентни институции. Не би приел
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наредбата към този момент.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 3; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 4

4 - 2413 /16.09.2022: Кандидатстване на Община Велико Търново в партньорски проект по 
Програма INTERREG EURO MED 2021-2027 с проектно предложение "RESUS: развитие на мрежа 
за внедряване на иновативни методи, трансфер на обучения към фирми, училища и медицински 
центрове за развитие нереализиране на пилотен проект за тест на дестилация за устойчив туризъм 
(сертифициране на дестилация на марката "Biosphere: зелен туризъм, археологически и културен 
туризъм")
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - ;0 ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2433 / 16.09.2022: Освобождаване на учениците на Спортно училище "Георги Живков", гр. 
Велико Търново, от заплащане на месечна такса за ползване на общежитие за учебната 2022/2023 
година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 38
Днес, 21.09.2022, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски

и

• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при община Велико Търново 
инж. Динко Кечев - директор дирекция "СУТ" 
инж. Ивайло Дачев - гл. експерт, дирекция "СУТ"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Димчо Йовков - отдел "УС"
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД

Дневен ред
1 - 2190 / 25.05.2022: Поставяне на паметна плоча на акад. Стефан Додунеков в Алеята "Личности 
на България с принос за Велико Търново"
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2401 / 05.09.2022: Изменение и допълнение на Наредбата за определянето и администрирането 
на местните такси и цени на услуги на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

3 - 2412 / 15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново

1 от 4 23.9.2022 г., 10:32



Firefox

Становище на комисията: Пл. Петров - предлага да се отложи, нормативната комисия все 
още не я разгледала, а тя е водеща.
Й. Стефанова - защо да се отлага, нека да я приемат, а на заседание на общински съвет ще 
решат след становището и на ПК по НПУОР. Тази наредба урегулира отношенията на 
фермите и на личните стопанства. Никой не е разгледал наредбата, за да се отхвърля, 
арх. Др. Йосифов - не смята, че трябва да се отхвърля, но не е съгласен да се приеме в този 
вид. Предлага да отпадне м."Пишмана".

Комисията приема предложението да отпадне м. "Пишмана":
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията не приема основното предложение:
ЗА - 4; ПРОТИВ -1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -5

4 - 2368 /16.08.2022: Информация за дейността на търговските дружества със 100% общинско 
участие за първото шестмесечие на 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2393 / 26.08.2022: Провеждане на извънредно заседание на общото събрание на "Асоциация по 
ВиК на обособената територия, обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, гр. Велико Търново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

6 - 2416 /16.09.2022: Промени по приходната и разходната част на Бюджета и СЕС към 31.08.2022 
г. на Община Велико Търново
Становище на комисията: инж. Д. Кечев - докладва по отношение на ремонта на пътя 
Водолей-Дичин-до границата е Павликени.
Ст. Витанов - какво включва работният проект, ще има ли цялостно преасфалтиране. 
инж. Д. Кечев - включва подмяна на основни пластове, изравнителни съоръжения, знаково 
стопанство, организация на движението, включително и временната, 
инж. И. Дачев - докладва по отношение на басейн "Радио".

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

7 - 2417 /16.09.2022: Предварителен договор по чл.15, ал.З и ал. 5 от ЗУТ и чл. 62 от НРПУРОИ, 
гр. Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2418 /16.09.2022: Продажба на недвижим имот по реда на чл.35, ал. 3 от ЗОС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 2419 /16.09.2022: Публичен търг е явно наддаване за продажба на недвижим имот, е. Пчелище 
Становище на комисията: М. Филипова /Звено "АО на ВТОбС"/ - предложение с Вх. №
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2419/16.09.2022 г. и предложение е Вх. № 2346/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по УТТП е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Пл. Петров - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също с предложение, Вх. № 2346/12.08.2022 
г.:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 2420 /16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: М. Филипова /Звено "АО на ВТОбС"/ - предложение с Вх. № 
2420/16.09.2022 г. и предложение с Вх. № 2359/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по УТТП е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Пл. Петров - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също с предложение, Вх. № 2359/12.08.2022 
г.:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 2421 /16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Русаля 
Становище на комисията: М. Филипова /Звено " АО на ВТОбС"/ - предложение с Вх. № 
2421/16.09.2022 г. и предложение с Вх. № 2343/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по УТТП е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Пл. Петров - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също с предложение, Вх. № 2343/12.08.2022 
г.:
ЗА -10;  ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 2422 /16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Буковец 
Становище на комисията: М. Филипова /Звено "АО на ВТОбС"/ - предложение с Вх. № 
2422/16.09.2022 г. и предложение с Вх. № 2344/12.08.2022 г., което общинският съвет отложи на 
заседанието през м. август, поради отсъствие на кмета на населеното място, са едно и също 
предложение, администрацията го е входирала втори път. Комисията по УТТП е дала 
становището си по него, като го е разглеждала на заседание през м. август.
Пл. Петров - нека да го прегласуват.

Комисията приема предложението, което е едно и също с предложение, Вх. № 2344/12.08.2022 
г.:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 2423 / 16.09.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Ветринци 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1
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14 _ 2424 / 16.09.2022: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, е. Къпиново 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 2426 /16.09.2022: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от 3033, е. Велчево 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 2429 /16.09.2022: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, е. Дичин 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 2431 /16.09.2022: Продажба на недвижим имот по реда на чл.35, ал. 3 от ЗОС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 2432 /16.09.2022: Продажба на недвижим имот по реда на чл.35, ал. 3 от ЗОС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 2435 /16.09.2022: Одобряване на задание и разрешаване изработване на проект за ПУП-ПП за 
трасе на линеен обект на техническата инфраструктура - физическа инфраструктура за разполагане 
на електронни съобщителни мрежи, с. Миндя ^  j
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

I-
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Нормативно-правна уредба и обществен ред

Днес, 26.09.2022, от 14:00 часа в град Велико Търново се проведе заседание на Постоянна комисия 
по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОР/".

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• СунайМунков

1 - 2412 /15.09.2022: Наредба за обема на животновъдната дейност и местата за отглеждане на 
селскостопански животни на територията на община Велико Търново 
Становище на комисията:

Г. Евтимова - предлага да се отложи. Законът изисква да се определят обема и местата, нито 
повече, нито по-малко. Голяма част от предложения текст дублира права и задължения, 
вменени със закона и не би трябвало да бъдат включени в обхвата на наредбата. Обемът на 
животновъдната дейност е определен в Наредба № 44/20.04.2006 г. и не подлежи на обсъждане. 
А местата е необходимо да бъдат съгласувани с БАБХ и с Областна дирекция "Земеделие".

Комисията предлага да се отложи до прецизиране на текста на наредбата от страна на 
общинска администрация след съгласуване с компетентните органи - БАБХ, Областна 
дирекция "Земеделие" и други по компетентност:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2328 / 04.08.2022: Предложение от РП Велико Търново във връзка с Решение № 977/26.05.2022 
г. и приетото изменение и допълнение на наредбата за реда за спиране, паркиране и престой 
Становище на комисията: Г. Евтимова - Съгласно чл. 20 от Указ № 883/24.04.1974 г. 
изготвянето на наредби се извършва по реда на чл. 13 от указ, който несъмнено е спазен. 
Цитираният член 15, ал. 1 от младши прокурор Пламена Петкова не обхваща реда за 
приемане на наредби. Не е спазена съгласувателната процедура с органите по Закона за 
хората с увреждания, която общинска администрация е следвало да извърши с качеството си 
на орган по изготвяне на нормативен акт. Към момента Решение № 977/26.05.2022 г. на

/ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ

Дневен ред
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Великотърновски общински съвет не може да бъде отменено, поради липса на законно 
основание, респективно липса на обективирано предложение за отмяна, В изготвеното 
становище от инж. Даниел Панов,Вх. № 2398/02.09.2022 г., е изложена фактическа обстановка 
е цитирани съдебни решения, без наличие на мотивирано предложение за предприемане на 
конкретни действия по направеното от младши прокурор Пламена Петкова предложение. 
Във връзка е гореизложеното предлага: Общинска администрация да се съобрази е 
направеното предложение от Районна прокуратура е Вх. № 2328/014.08.2022 г., като изпрати 
проекта за изменение и допълнение на наредбата, ведно е мотивите и доказателствата за 
изпълнението на чл. 26, ал.З от ЗНА, както и наличието/липсата на постъпили предложения 
по публикувания проект, на Агенция за социално подпомагане, Агенция за хората е 
увреждания и Националния съвет за хората е увреждания, за издаване на мотивирано 
становище. След получаване на становищата, взависимост от тяхното съдържание, 
респективно предложени изменения, общинска администрация да предприеме едно от 
следните действия:
1. Да изготви нов вариант на проект за изменение и допълнение на наредбата и след 
изпълнение на чл. 26, ал.З от ЗНА да го предложи отново за разглеждане и приемане от 
Великотърновски общински съвет, ведно е мотивите и получените становища;
2. Да предложи отново проекта за изменение и допълнение на наредбата за разглеждане и 
приемане от Великотърновски общински съвет, ведно е мотивите и получените становища, 
без да извършва нови изменения.

Комисията предлага Общинска администрация да се съобрази е направеното предложение от 
Районна прокуратура е Вх. № 2328/014.08.2022 г., като изпрати проекта за изменение и 
допълнение на наредбата, ведно е мотивите и доказателствата за изпълнението на чл. 26, ал.З 
от ЗНА, както и наличието/липсата на постъпили предложения по публикувания проект, на 
Агенция за социално подпомагане, Агенция за хората е увреждания и Националния съвет за 
хората е увреждания, за издаване на мотивирано становище. След получаване на 
становищата, взависимост от тяхното съдържание, респективно предложени изменения, 
общинска администрация да предприеме едно от следните действия:
1. Да изготви нов вариант на проект за изменение и допълнение на наредбата и след 
изпълнение на чл. 26, ал.З от ЗНА да го предложи отново за разглеждане и приемане от 
Великотърновски общински съвет, ведно с мотивите и получените становища;
2. Да предложи отново проекта за изменение и допълнение на наредбата за разглеждане и 
приемане от Великотърновски общински съвет, ведно е мотивите и получените становища, 
без да извършва нови изменения.:

ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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